
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:794 Tågförseningar och inställda tåg på Södra stambanan

Låt oss vara tydliga – arbetspendlingen på Södra stambanan fungerar inte, och 
situationen är allvarlig. Detta kunde vi i torsdags läsa i en artikel i Dagens 
industri skriven av 13 Ikeachefer.

Varje dag pendlar 3 000 Ikeamedarbetare till Älmhult, varav ett tusental från 
Malmöområdet, enligt företagets egna siffror. Den senaste tiden har en 
förändring i tidtabellen lett till att pendlarna på Öresundstågen får sitta i ett 
stillastående tåg i Hässleholm i 15 minuter. Dessutom drabbas den trafikerade 
sträckan ofta av inställda tåg, vagnbrist och förseningar.

På kort sikt skapar detta stor frustation hos Ikeas medarbetare och hos Ikea som 
arbetsgivare. På lång sikt hotas företagets utvecklingsmöjligheter och ytterst 
dess verksamhet i Älmhult. 

Ikea vill vara i Älmhult. Företaget är enormt viktigt för Älmhult som 
landsbygdskommun. Det är också ett viktigt företag för hela Sverige och ett 
företag som ligger på landsbygden. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Andreas 
Carlson:

 

Vad tänker statsrådet göra för att komma till rätta med problemen på Södra 
stambanan?

………………………………………

Monica Haider (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-09
Besvaras senast
2024-04-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


